

NOTULEN ALGEMENE LEDEN VERGADERING

S.V. HERTOOG HENDRIK

GEHOUDEN OP 11 april 2022

Aanwezig : 67 man inclusief het bestuur.
Afwezig (MK) : Geen.
Locatie : Schietsportcentrum, Kalverdijkje 73 te Leeuwarden.

1. Opening.

- Opening vergadering om 20.00 uur door de voorzitter.

2. Ingekomen stukken + mededelingen + evtl. aanvullingen op de agenda.

- Er zijn verder geen aanvullingen op de agenda ingebracht.

3. Notulen vorige ALV (2020/2021).

- Er zijn geen opmerkingen, de notulen van 2020/2021 zijn goedgekeurd.

4. Jaarverslag door de secretaris.

- Jaarverslag van de secretaris (opgemaakt d.d. 6 april 2022):

Het aantal leden is aan schommelingen onderhevig en zoals ieder jaar heeft er gedurende het jaar ook weer een aantal mensen opgezegd en er is ook een aantal nieuwe leden bijgekomen.

Op 1 januari 2022 hadden we nog 116 actieve leden. Op het moment van deze ALV zijn dat er inmiddels weer 121.

Op 1 januari 2022 was ons oudste lid 83 jaren jong en ons jongste lid was 16 jaren jong. Beide zijn op het moment van deze ALV reeds verjaard en weer een jaartje ouder (toevallig ook beide op 4 maart).

We hebben dit jaar (2022) GEEN zomerstop en 18 april 2022 (tweede paasdag) zijn we geopend.

5. Jaarverslag door de afgevaardigde van de SISL.

- Ingeborg Landers: Er zijn dit jaar wat problemen geweest, maar we staan er financieel niet slecht voor. De penningmeester van de SISL loopt wel eens wat hard van stapel en daardoor hebben we wel eens een soort haat-/liefdeverhouding maar over het algemeen gaat het goed.
- Als SISL proberen we nog steeds de luchtmacht binnen te halen als zesde huurder van ons pand, dit heeft verder geen consequenties voor de openingstijd van HH. We kunnen nog steeds om 17.00 uur opengaan.
- Het dak van ons gebouw is niet heel goed meer, maar is redelijk gerepareerd en kan weer even mee.
- De gashaard blijft voorlopig "dicht" vanwege de hoge gasprijzen en om deze reden is ook de kachel wat zuiniger afgesteld.
- Er waren wat meningsverschillen tussen de penningmeester van de SISL en de penningmeester van SV Hertog Hendrik en dit is gelukkig rechtgetrokken.
- De prijzen van het bier zijn inmiddels enorm gestegen.
- De SISL roept alle verenigingen (dus ook ons) op wat meer te gaan samenwerken en dan m.n. op het vlak van de dynamische schutters en de luchtschutters.
- Er wordt door de heren ZZP-ers van de schoonmaak veel geklaagd dat we niet zuinig zijn op ons gebouw. We moeten het gebouw als vereniging beter schoonhouden en het geheel schoner achterlaten. Er is voor de schoonmaak € 110,- uitgetrokken voor twee personen en

dat is veel goedkoper dan wat Richard en Gonnie kostten, maar dan moeten we wel zorgen dat het ook lukt in de uurtjes waarvoor de ZZP-ers zijn ingehuurd.

- Als we de luchtmacht wel binnen kunnen halen, dan zal de 100m. baan en de dynamische baan gedeeltelijk met hout bekleed worden. De eisen die de luchtmacht aan de baan stelt zijn wat dat betreft strenger dan die van de KNSA.
- Als we als vereniging iets van de SISL willen, dan dit graag schriftelijk indienen bij de SISL.
- De SISL wil versneld gaan aflossen. Als alles dan volgens plan verloopt, dan hebben we over 4 jaar alles afgelost en kan de huur ook naar beneden.
- Ingeborg geeft aan dat ze in ieder geval nog aanblijft tot het eind van dit jaar als afgevaardigde van de SISL. Ze hoopt wel dat er dan inmiddels een nieuw iemand zich heeft aangemeld. Als je een portefeuille krijgt ben je snel 20 uren per week kwijt, maar als je geen portefeuille krijgt dan is het met enkele uurtjes tijd per week best te doen.
- Cees: Ik vind het fijn dat er zo nu en dan ook vergaderingen van de SISL zijn waar wij met een afvaardiging van ons bestuur bij mogen zitten. Dit is prettig en werkt goed. Korte lijntjes zijn nooit verkeerd.

6. Financieel verslag door de penningmeester.

- Pieter legt uit dat we geen schulden hebben en ca. € 34.000,- aan eigen middelen hebben.
- We hebben een aantal wapens (mede uit de verzameling van Marinus) erbij aangeschaft.
- Balans: De inkomsten waren door Corona laag. Pieter hanteert de leidraad van een jaarhuur van de SISL (was verhoogd dus begroot op € 20.900,-) + KNSA kosten op jaarbasis (€ 7.000,-) achter de hand houden in de plus.
- Pieter legt uit dat we een subsidie van € 9.800,- hebben gekregen. Kosten waren ook lager. Begroot was € 40.000,- en er is € 36.000,- uitgegeven.
- Pieter: We staan er financieel goed en gezond voor, hierdoor is ondanks een afnemend ledental geen contributieverhoging noodzakelijk.
- We hebben € 1.600 euro over gehouden qua consumpties. Deze gaan weer iets omhoog dus wij zullen ook weer iets omhoog moeten.

7. Verslag kascommissie.

- De kascommissie bestaande uit Tiedo Compagne en Auke de Haan heeft "de boeken" over het afgelopen jaar weer gecontroleerd. Er zijn geen onregelmatigheden aangetroffen en zij heeft aan het bestuur decharge verleend over het boekjaar 2021.

8. Verkiezing + benoeming nieuwe kascommissie.

- Pieter vraagt wie er bereid is om in de kascommissie van 2023 te gaan plaatsnemen. Harmen de Haan en Simon Wielenga hebben zich bereid verklaard hiervoor. Cor Bakker vraagt of Simon nog in het bestuur zit, anders kan dit n.l. niet. Simon zit niet meer in het bestuur, dus Harmen en Simon vormen de kascommissie van 2023 (voor het boekjaar 2022 dus).

9. Verkiezing bestuursleden.

- Cees Stoelwinder (voorzitter) is aftredend doch herkiesbaar. Er zijn geen tegenkandidaten aangemeld voor deze functie.
- Samenstelling algemeen bestuur:
 - o Cees Stoelwinder (voorzitter)
 - o Pieter Spithoff (penningmeester)
 - o Ronald Visser (secretaris)
 - o Klaas Andringa (alg. bestuurslid)
 - o Johnny Leemburg (alg. bestuurslid)
 - o Roel Visser (alg. bestuurslid)
 - o Age Terpstra (alg. bestuurslid)

- Samenstelling dagelijks bestuur:
 - Cees Stoelwinder (voorzitter)
 - Pieter Spithoff (penningmeester)
 - Ronald Visser (secretaris)

10. Benoeming + aanstelling nieuwe bestuursleden.

- Omdat er geen tegenkandidaten waren voor de functie van voorzitter en Cees Stoelwinder zich bereid heeft verklaard om zich nogmaals een termijn als voorzitter aan de vereniging te willen verbinden, is hij door de leden weer benoemd als voorzitter.

Pauze.

- Gezien het feit dat de ALV erg spoedig verloopt, wordt besloten de pauze over te slaan.

11. Interne competitie.

- Cees: KCT is nog niet bij ons langsgeweest, maar als ze komen zullen ze ook naar de interne competitie gaan kijken. Hierbij een oproep aan ons allen: Doe er aan mee, mag ook in klein verband met klein ploegje onderling. De interne competitie is VERPLICHT voor verlofhouders, maar het organiseren en bijhouden ervan is ook voor ons als vereniging een VERPLICHTING voor het behalen en behouden van onze KNSA (basis-)certificering.

12. TC-vrijwilligers en TC-baancommandanten.

- Cees: Baancommandanten zijn erg belangrijk en ook een verplichting. Zonder hen kan er op een baan niet worden geschoten door mensen die gebruik maken van een verenigingswapen en/of munitie waarvoor zij geen verlof hebben.
- Voor het (mede) organiseren van evenementen hebben we Hans Kleingeerts en Arnold Bleeker bereid gevonden. Maar als meer mensen eens iets willen doen of mee willen helpen, is dit uiteraard meer dan welkom. Immers vele handen maken licht werk.
- Cees: binnenkort willen we een enquête maken en versturen aan de leden waarin men kan aangeven of men iets in een commissie wil gaan doen.

13. Twee nieuwe vertegenwoordigers voor de SISL.

- Klaas Andringa heeft zich bereid verklaard om als vertegenwoordiger namens Hertog Hendrik in het SISL-bestuur plaats te gaan nemen. Dit is aan de leden voorgelegd en een ieder gaat ermee akkoord. Klaas zal middels een benoemingsbesluit als onze vertegenwoordiger/afgevaardigde aan de SISL worden voorgedragen.
- Marcel van der Vlies vraagt waarom Yvonne Visser het niet geworden is omdat we haar hadden voorgedragen? Roel Visser legt uit dat er ooit in een ver verleden een geschil is geweest tussen Roel of Yvonne Visser en een andere vereniging en omdat de SISL geen mensen met een geschil uit het verleden of een historie in welke zin dan ook in het bestuur wil hebben, is Yvonne afgewezen als afgevaardigde van onze vereniging. Let wel: Dit is niet omdat er verder iets aan de hand is met Yvonne of Roel, maar de SISL wil graag vooruit kijken en niet met iets uit het verleden blijven zitten binnen de gelederen.

14. Rondvraag.

Q: Wapenonderhoud kan volgens mij alléén geschieden door iemand met een verenigingsverlof?

A: Er lopen er genoeg bij rond met een verenigingsverlof dus dat hoeft m.i. geen probleem te zijn. Pieter Spithoff merkt op dat het wel wenselijk zou zijn om dit vaker te doen. Klaas Andringa vult aan dat Marten dit ook heel veel doet en dat hij graag wel hulp erbij zou willen.

Q: Het gaat al jaren moeizaam met het krijgen van de baancommandanten op iedere baan. Dat gaat al 7 of 8 jaar zo. We zijn wat dat betreft veel te soft en zouden wat strenger moeten zijn toch?

A: Cees Stoelwinder beaamt dit.

Q: Waarom gaan we wat dat betreft niet met de statiegeldregeling werken?

A: Wie houdt hiervan de administratie dan bij? Harmen de Haan heeft uitgelegd hoe ze het bij SV. De Rotterdamse Hoek deden. We besluiten om eerst door te gaan op de manier zoals we dit nu ook doen.

SLUITING

- Cees sluit om 20.46 uur de vergadering.